
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 339
van ELS STERCKX
datum: 11 februari 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Kalkoenkwekerijen  -  Advies rond dierenwelzijn

In de kalkoenkwekerijen is er een zeer sterk vermoeden van inbreuken op het 
dierenwelzijn. De minister had hierover een advies gevraagd bij de Vlaamse Raad voor 
Dierenwelzijn. Normaal gezien was dit advies gepland in de loop van 2021, maar dit 
advies rond de normen voor kalkoenkwekerijen is uitgesteld naar dit jaar. 

1. Wat is de reden dat het advies is uitgesteld?

2. Wanneer verwacht de minister het advies te ontvangen (timing)?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 339 van 11 februari 2022
van ELS STERCKX

In de werkgroep van de Raad die zich hierover boog hebben de 
dierenbeschermingsverenigingen hun akkoord niet kunnen geven aan de toen bereikte 
compromis-adviestekst. Ongeveer op dat tijdstip heeft GAIA een mediacampagne 
gevoerd tegen de omstandigheden waaronder kalkoenen gehouden worden. Ik heb 
vernomen dat de Stuurgroep van de Raad voor Dierenwelzijn op zijn vergadering van 
einde februari het dossier zal bespreken. Ik hoop op een advies dit voorjaar.  


